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Satans Eden nr. 120 
Kirkenes Verdensråd del 4 
6. august 2023, nattverd 
Brian Kocourek, Pastor 

 
La oss bare bøye våre hoder i bønn. Kjære nådige Far, vi takker deg Herre for å møte 
opp sammen med oss i kveld. Og Herre, vi vet at vi har en veldig kort tid igjen. Og i 
dag, halvveis inn i min prekenen, fikk jeg plutselig se at den katolske kirke allerede har 
forenet seg sammen med protestantene for å slå ned kommunismen. Og de gjorde 
dette fordi Russland er blitt en religiøs nasjon. Og under pave Johannes Paul den 2.,. 

da han dro til Polen, og alle de forskjellige landene, de vendte seg bort fra 
kommunismen, de ble en kristen nasjon. 
Så Herre, hvor vi ser at en del av dette nå er utført. Og vi vet nå at kommunismen vil 
gå sammen med katolisismen, og denne paven, Frans har gjort dette. Så vi vet at dette 
også er blitt oppfylt. Så egentlig, Herre, det er ingenting tilbake til å se etter. Alt 
sammen er blitt åpenbart for oss nå. Og da, vi bare ber om at vi skal hvile der i det som 
vi vet, at du har alle ting under kontroll. I Jesu navn ber vi. Amen. 
Dere kan sette dere. 
 
I kveld vil vi avslutte Kirkenes Verdensråd, del 4. 
Og jeg vil gjerne lese fra 59-1115 Min Nye Tjeneste 204. Det skal snart komme et 
dyrets merke. Det skal komme et forbund av kirker, og de vil sette ut et tegn, en 
kirkeforening, slik at ingen kan kjøpe eller selge. Og Din Menighet, de vil ikke bry seg 

om det. For Din Hellige Ånd skal lede dem og fø dem slik Du gjorde med Israel i 
ørkenen. Du er Gud. Ikke la oss gå glipp av dette, Herre. La oss forbli trofaste. La oss 
være sanne. 
 
Så bare husk dette, Han er Gud. Han har alle ting under kontroll. 
Neste uke skal vi tale om broder Don og hva han gikk gjennom, og også broder Vayle. 
Og du vil se at Guds Ord er den sæden. Og som en sæd, inneholder den Liv. Og som 
en bærer av Liv, ser vi nå at ethvert sædord er manifestert, og de blir en realitet for 
oss. Så de er ikke lenger sæd. De er faktisk en virkelighet. 
 
Hør etter nå. De kan ikke gjøre dette som Han taler om, ha en makt til å stenge ned 
dine kjøp og salg, med dagens teknologi. 
 
Husk at de hadde ikke datamaskiner i hans tid hvor de var i stand til å gjøre en kjede 
av blokkeringer. De hadde ikke all denne teknologien, de hadde ikke Internett. De 
hadde ikke mobiltelefoner. De hadde ingen ting av dette. Så du kan lure på: Hvordan 
skal de gjøre alle disse tingene? Nå vet vi det.  
Jeg mener, de ikke hadde datamaskiner da.  
 
Da jeg var barn, jeg var 8 år gammel, faren min var direktør for kontrakter og 
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markedsføring for Sperry Univac, og de laget Cray-datamaskinen. Det var en tre 
etasjers bygning. De hadde alle slags sikkerhetskopier og disker. Og så, i 
utgangspunktet var alt sammen bygget som på en digital avlesning. Det var analogt, 
og det var egentlig ikke digitalt, men analogt. Og jeg husker at jeg på videregående 
skole, laget en film der vi faktisk gikk for å kontrollere data. Og det var bare et veldig 
stort rom, større enn dette menighetslokalet her. 
 
Det fylte opp hele bygningen, og den var full av disse backup-enhetene og slikt. Og så 
lagde vi en video og tok på en måte alt dette inn. Vel, som du ser, bildet til høyre er 
den gamle Cray datamaskinen. Den gikk over tre etasjer der tilbake på 70-tallet. Vel, 
Brother Branham levde på 50- og 60-tallet. Men disse kom på 70-tallet, Cray 
datamaskiner.  
 
Denne superdatamaskinen var stor nok til å fylle mange rom med kalkulerings-
maskiner som rommet en tre-etasjers bygning, og kunne gjøre den samme tingen som 
en liten brikke i telefonen din kan gjøre i dag. Bare en liten chip mindre enn størrelsen 
på babyfingeren. Denne brikken kan inneholde omtrent de samme funksjoner som 
denne store superdatamaskinen tilbake der kunne klare. Med andre ord, det kan ikke 
engang sammenlignes, teknologien den gang og i dag.  
 
De måtte ha en kanal. Jeg husker jeg gikk gjennom det. 
Og de sa at denne datamaskinen kjører for marinen, og de bringer opp vann fra 
Mississippi-elven. De tar det opp og fyller disse 8 fots runde kanalene, og de går 
gjennom bygningen, og de kjøler det ned. Så dette var en air condition, ikke slik som vi 
har i dag. Det var et kjølesystem. Alt ble gjort med lyspærer. 
De var alle fylt med lyspærer da silisiumbrikken ble oppfunnet. 
 
Nå kan du ha en EMP og utslette en hel nasjon, alt sammen fordi datamaskinene dine 
er fylt med silisiumbrikker. Vel, de hadde ikke silisiumbrikker den gangen. De hadde 
ikke oppfunnet det ennå. Den ble oppfunnet omkring 1975. 
Og jeg kjøpte faktisk en av disse fra «Texas Instruments», som var på størrelse med 
klokken min, bare at det var en kalkulator. Og jeg hadde en kalkulator på den, men jeg 
hadde også en klokke. Så jeg tenkte at jeg er høyteknologisk. Jeg har en kalkulator og 
jeg har en klokke, det er veldig kult. 
 
Vel, nå i dag har du GPS og alt annet rett inn i telefonen din, hvis du vil ha det. Og du 
kan snakke i mobiltelefonen din når du ønsker det, det er bare utrolig hva de har. Men 
dette er den teknologien som vi har i dag. Så der tilbake hadde de ikke noe av denne 
teknologien ennå. Han snakket om hva de skulle gjøre. Jeg mener: Mobiltelefonen din 
har mer datakraft enn en superleder, en superdatamaskin, som vi hadde i 69, og som 
tok oss til månen og tilbake, en såkalt måneferd. For egentlig, det foreligger bevis som 
viser at vi egentlig aldri klarte det. 
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Du trenger en teknologi som er i stand til å gjøre en kjede med blokkeringer for å 
kunne gjennomføre dette dyrets merke, hvor vi ikke kan kjøpe eller selge. Du vil trenge 
det, og det ble ikke oppfunnet og fullt implementert før i 2014. Det sosiale 
kredittsystemet er veldig nytt, og det er fortsatt under utvikling og eksperimentering i 
Kina. Men du kan ikke gjennomføre en boikott på nivået av åpenbaringen 13, uten 
dette systemet. Tenk nå på dette at etter 2000 år, at du kan ikke gjøre det uten det 
sosiale kredittsystemet. Men det vil komme til denne nasjonen.  
 
Bankene ligger foran seg selv og har allerede begynt å boikotte enkelte personer, slik 
som Dr. Mercola. I forrige uke stengte de ned alle hans kontoer, og kontoene til han 
medarbeidere, slik som hans administrerende direktør og hans finansdirektør. Og til og 
med kontoer til deres ektefeller, deres barn og kontoene til deres barnebarn.  
To uker før dette fikk lederen av Brexit-bevegelsen, Nigel Farage i Storbritannia, en 
kansellering av sin bankkonto. Og han prøvde ti forskjellige banker, og de ville heller 
ikke åpne en konto til ham. Så det har blitt en realitet i dag. 
Nigel Farage 
Dr Mercola 
 
Hør nå, broder Vayle døde i 2012. De hadde faktisk ikke noen kjedeblokkering før i 
2014. Kan du forestille deg det? De hadde ikke den teknologien da broder Vayle døde 
for bare elleve år siden? 
De hadde ikke den teknologien til å stenge deg ned, til å stenge av bankkontoene dine, 
til å stenge ned alle dine sosiale kontoer. De hadde ikke engang det sosiale 
kredittpoeng-systemet, fordi dette kom ikke inn før i 2019. Og de har fortsatt ikke helt 
fått det slik som de vil ha det, men de fortsetter å bruke det. 
 
Vi er den eneste generasjonen som lever for å se oppfyllelsen av Åpenbaringen 13. 
Er ikke det underfullt? Vi er absolutt inne i en fantastisk tid. 
Alle de hellige som har gått foran oss, sier: Hva gjorde de? Hvordan gjorde de dette? 
Hvordan stengte de alle sammen ned? Hva brukte de? Og vi kan forklare dem. Alle her 
inne kjenner nå til blokkeringskjeden. Og alle her inne har nå kunnskap om de sosiale 
kreditt poengene. 
Så du er ikke dum. Du kommer til å la brødrene og søstrene samle seg rundt deg. Og 
du er nødt til å forklare for dem hva som skjedde der i din tid. 
Nå, jeg vil gjerne høre hva som skjedde på Noahs tid. 
Jeg har et manus som heter Bibelen, som forteller meg noe av det som skjedde. Men 
jeg ønsker å vite detaljene. Jeg vil vite hvordan han ble forfulgt, hvordan han ble 
behandlet og hvordan han følte seg. Vel, vet du hva, det blir bare underfullt. Vi taler om 
en periode på 3½ år hvor vi sitter rundt i den store bryllupsfesten og snakker om disse 
tingene, og det kommer bare til å være underfullt. Du vil ikke engang være sulten. Du 
vil ikke være sulten fordi du bare vil bli fanget opp i øyeblikket, og du vil snakke og 
snakke og snakke. Det kommer til å bli en fantastisk, underfull tid, og jeg ser bare frem 
til det. 
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55-0109E Begynnelse Og Avslutning Av Den Hedenske Tidsalder 38 Og Bibelen 
sa i de siste dager at Satan ville gå omkring som en brølende løve. (Vel, han gjør det,) 
Han samler alle sine fiender, alle sine venner, våre fiender, og samler dem sammen, 
hoper seg opp under et stort hode, dyrets merke: i de kirkelige riker, kirkeforbundet, 
alt for å forene og gjøre seg selv til en stor organisasjon, det samme som 
katolisismen. Og verdensimperiene forener seg sammen og danner et stort hode der 
borte i de politiske rikene som kalles kommunisme. Og Guds liv presser på.  
 
Nå, idet vi fant ut i formiddag at dette er det samme som katolisismen, det er et 
nikolaittisk system, et hierarki. 
 
De setter opp alle disse hierarkier og alle kirker. Og du har prester, distriktspresbytere, 
biskoper og alle disse tingene der blant lutheranerne og alle de andre 
kirkesamfunnene, metodistene, du vet, det spiller ingen rolle. De satte alle sammen 
opp sitt system likt med det katolske systemet. Du skjønner, de fikk det fra et sted. De 
er horkvinner. Så de kommer til å bli slik som mammaen sin, ikke sant?  
 
Guds Segl 54-0514 106 Dyrets merke, kirkeforbundet, katolisismen, alt er bundet 
sammen, går inn i kaos.  
 
Det er det vi ser i dag med LHBT og alt annet. Det er bare kaos, en kaotisk bevegelse. 
Og de vet ikke helt hvordan de skal komme seg ut av det heller.  
 
Nå, vi viste deg hvordan de er bundet i bunter, i en tidligere preken. Med andre ord, 
folket forplikter seg til disse organisasjonene. De blir alle bundet sammen i bunter ved 
å justere seg gjennom en tro på trosbekjennelser, som er imot Skriften, noe som gjør 
dem enkle å brenne. Fordi, hvor mange av dem er trinitariske? Hvor mange av dem 
tror på den babylonske triaden? Og så har du «Jesus Alene», og de tar feil. Og 
selvfølgelig har du jøder og muslimer, som tror på én Gud. Så det hele er et system. 
Det er alt sammen trosbekjennelser som er antibibelske. 
 
En Guide 62-1014E, 45 Hva var arken? Ordet. Ikke reis i dine kirkelige ruter nå; hold 
deg rett bak Ordet; Fordi du ikke har gått denne veien før. Og, broder, hvis det noen 
gang var en tid som den kristne kirke burde ransake seg selv, da er det akkurat nå. Vi 
er akkurat nå der hvor dette store møtet foregår i Roma, akkurat nå, forskjeller blir 

gjort, konføderasjonen av kirker, når alle disse kirkesamfunnene er konføderert 
sammen for å danne bildet av dyret, akkurat hva Bibelen sier ... Og du vet hva vi 
sa i budskapet denne morgenen. Og her er vi, rett ved døren, og folk følger fortsatt 
etter en trosbekjennelse. Du bør holde deg bak Ordet. Ordet vil lede deg over, 
fordi Ordet er Kristus, og Kristus er Gud, og Gud er Den Hellige Ånd. Hold deg 
bak Ordet. Å, ja, sir. Hold deg til den guiden. Hold deg rett bak der. Ikke kom foran 
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den; du holder deg bak det. La det lede deg; ikke du lede det. Du lar det gå forran. 
Josva sa: "Nå, du har aldri passert denne veien før, du vet ingenting om veien."  
 
Så du ser at du ikke kan akseptere både Budskapet og tradisjoner. Hvor mange har 
ikke gjort det? Det er Ordet alene. Martin Luther sa, Sola scriptura (skriften alene). Det 
er med andre ord bare Ordet. Det er det hele. Ordet alene. De forfulgte ham, av 
hvilken grunn? Bare Ordet. De forfølger deg, eller begynner å forfølge deg, av hvilken 
grunn? Bare Ordet. Så det er ikke Ordet, Plus noe til. Det er ikke budskapet, pluss vår 
tradisjon for enhet, eller vår tradisjon for det kirkesamfunnet som du kom ut av. Det er 
Ordet alene. 
Paulus sa at hvis du legger noe til eller tar noe bort fra den undervisningen som han 
lærte deg, da er du forbannet rett der. Det sa William Branham. Det sier Femte 
Mosebok 28. Enten gir du akt på Guds Ord, eller så gir du ikke akt på det, og blir 
forbannet. Der er du. Det er ditt valg. Gi akt og bli velsignet, eller ikke gi akt og bli 
forbannet. 
 
Daniels Syttiende Uke 61-0806, 65 Det er en mann i verden som kan stoppe en 
krig eller starte en krig uten å måtte si ett ord. Det er paven. Hva om han sa: 
"Ingen katolikk tar opp en arm." Det avgjør det, broder. Tal hva enn du vil. Den 
største delen av kristendommens verden er katolsk. Skjønner?  
Så, det er omkring 1 milliard katolikker i verden, men bare 500 millioner protestanter. 
Så, du vet, de overgår oss med 2 til 1. 
 

Ja vel, la ham si ett ord, det er det som er. Det er som de sa her borte, som ... Vi 
kommer inn på det senere. Hvem er i stand til å føre krig mot dyret?  
Det var liksom det spørsmålet jeg hadde i dag: Kjemper Russland mot Vatikanet eller 
Vatikanet mot Russland? Vel, Vatikanet kjemper ikke. De gjør ikke noen ting åpenlyst. 
Det hele var en diplomatisk armvridning. De har aldri gjort noe åpent. Sjekk opp i 
historien og du vil finne at mange av pavene, hva de gjorde, de fikk kongene eller 
keiserne over på deres side, og de brukte kongene eller keiserne sine våpen og 
soldater, de bruker hva som helst for sitt eget formål. Vatikanet hadde egentlig ikke sin 
egen hær. Det nærmeste ville være sveitsergarden, som er en håndfull menn plukket 
opp fra Sveits og brakt over til Vatikanet. Men legg merke til at ingen katolikker tar til 
våpen. Det avgjør det, broder. Så hvem er i stand til å føre krig mot dyret? 
 
Hvem kan snakke slik som ham? Hvem kan gjøre det? "Så la oss da lage et bilde 
til dyret." Det er sammenslutningen av kirker, lag et bilde, slik som det. Skjønner? 
De lager et forbund av kirkesamfunnene, noe de allerede har gjort. Å, vi er bare ved 
slutten. Det er alt som skal til, venner. Vi er her ved enden. Skjønner? "La oss lage et 
bilde til dyret," noe i likhet med det. Et bilde er noe som ser ut som noe. Skjønner? 
Nå, vi er ved endetiden.  
 
Og hvordan ser de ut?  
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Det samme nikolaittiske formatet eller hierarkier, og biskoper og tilsynsmenn.  
Der er ditt bilde, det er dine tradisjoner. Det er ordet, Plus et tillegg. Hvert kirkesamfunn 
starter med ett ord. De velger ett ord. Helliggjørelse. La oss nå bygge en 
trosbekjennelse rundt det. La oss nå bygge en trosretning rundt det. La oss ta 
rettferdiggjørelsen, under Luther. 
La oss nå lage en trosbekjennelse som heter rettferdiggjørelse. Nå skal vi lage en 
trosretning rundt det. Og da fikk du den lutherske kirken. Ja vel, hver eneste en, 
baptistene, alle sammen. Dåpen, du vet, de blir døpt i Faderens, Sønnens og Den 
Hellige Ånds navn. Jesus Alene blir døpt i navnet, Herren Jesus Kristus. Alt er 
trosbekjennelser. Ser dere, det er ikke noe liv der. Det er bare en enkel: Vi har fått deg 
ved en trosbekjennelse, og vi skal bygge rundt den. Så det er en nikolaittisk 
trosbekjennelse som knytter dem sammen. Det er ikke Faderen, Sønnen, Den Hellige 
Ånd, for da ville Jesus Alene aldri komme inn. Det er trosbekjennelsen av dette: Vi har 
fått våre organisasjoner, så hvorfor kan vi ikke bare komme sammen rundt det. Og så 
kommer de sammen på grunnlag av deres organisasjoner, og de forener seg sammen, 
fordi de alle vil være det store poenget. OK, la oss innse det. 
 
Spørsmål og Svar 387-124, 073 Og nå, den menigheten ble tatt opp, og resten av 
kvinnens ætt som holder Guds bud og har tro på Jesus Kristus (Sskjønner?), Ikke 
bruden, resten av kvinnens ætt ... Da sprutet dragen (djevelen i sin kirke) vann ut av 
sin munn for å føre krig mot resten av ætten.  
Hva kommer ut av munnen din? Ord. Det er alt sammen ord. Du vet at det eksisterer 
en stor kamp om ord. Det er en stor kamp, Trump og DNC. Vet du hva det er over? 
Ord. Vel, han trodde virkelig trodde at han var det, han klarte det ikke, men han brukte 
det falske premisset for ord at han gjorde det. Hør, vi har ytringsfrihet. Du kan si hva du 
vil, men det vil ikke de, så de arresterer deg fordi du sier hva du vil. Du kan se hvordan 
vi har kastet bort det første tillegget i den amerikanske grunnloven, fordi vi satt inn en 
haug med kjeltringer til å være våre advokater og sånt. Vi pleide å ha et uttrykk i dette 
landet. Hvordan vet du når en advokat lyver? Han åpner munnen.  
 
Det er det vi ser i dag. Jack Smith og alle disse andre karene, de åpner munnen. Og 
hva gjør de? De lyver. Vel, de fant faktisk ut at de lyver, og de sa: Vel, Trump gjorde 
disse tingene. Og nå sier de, vel egentlig, jeg antar at han ikke gjorde det. Men vet du 
hva? Jeg ville forkaste hele saken rett der, bare basert på at de innrømmet at de 
gjorde feil i det de gjorde. 
 
Det var da den protestantiske kirken under Verdenskirkeforbundet, som er dyrets bilde, 
som nå blir dannet ... Og det vil komme en boikott over alle menigheter slik som 
denne.  
Slik som vi befinner oss i en stor skattesak rett her nå, en tvist, prøver å si at vi 
ikke er en menighet, og vi har fått grunnlovsfestede rettigheter til å si at vi er en 
menighet.  
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Det er Branham Tabernaklet som allerede er blitt angrepet. De sa at de ikke var en 
menighet. Broder Branham beviste at de var en menighet gjennom grunnloven.  
 
Denne menigheten, Grace Fellowship Tabernacle. Vi hadde bsøk av broder Billy Diaz 
Basinga. Han kom over. Han sa at han ønsket å bli værende. Jeg sa at vi skulle gjøre 
det vi kunne. Så jeg gikk til styresmaktene, og jeg sa: "Han har gjort 
oversettelsesarbeid for meg i tre år. Nå vil han gjøre det herfra. Jeg sa: Vi ønsker at 
han skal bli værende, så vi skal sørge for hans behov. Og regjeringen sa: "Nei." De sa: 
"Hvilken kirkesamfunn er dere?" Og jeg sa: "Vi er ikke et kirkesamfunn, vi er 
uavhengige." De sa: "Jeg beklager, men han må være i et kirkesamfunn, ellers kan 
han ikke komme inn." Og Billy sa: "Vet du hva, hvorfor sier du ikke bare at vi er et 
kirkesamfunn? Fordi vår menighet i Lima sa at vi er et kirkesamfunn. Og de signerte 
papirene for noen brødre som jeg kjenner.» Og jeg sa: "Jeg er ikke Lima-kirken, jeg vil 
ikke lyve for styresmaktene."  
 
Jeg var på et forkynnermøte, og en eller annen forkynner talte om at de hadde en 
forsikring. Og en fyr sa: Å, min kone fikk åpnet opp for en hjerteoperasjon, og hun fikk 
dette betalt av forsikringsselskapet, et selskap som er for pastorer. Og da, alt du 
trenger å gjøre, dere pastorer, bare skriv til dem og fortell dem at du er en pastor, og 
de vil slippe deg inn. Så jeg skrev til dem, og de sa: "Alt du trenger å gjøre er å bare 
sende oss et dokument som sier at du tror på vår trosbekjennelse." Og jeg sa: "Hva er 
deres trosbekjennelse?" "Vel, vi tror på den hellige moderkirke, og vi tror på en 
treenighet." Og jeg sa: "Vel, jeg kommer ikke til å signere det. Jeg tror ikke på 
treenigheten.» 
 
Så jeg vet ikke hvordan disse pastorene i budskapet kunne signere på dette. De sier: 
"Vel, det er bare en signatur. Det er bare ord.» Hør, du vil bli dømt etter dine ord, og 
etter dine ord blir du fordømt. Så ærlig talt, du kan ha dine ord. Jeg holder meg til Hans 
ord. Det er alt jeg vil gjøre. Så uansett, det er dette som foregår i budskapskirkene. Og 
vi har en grunnlovsfestet rett til å si at vi er en menighet. 
 
Så lenge Grunnloven står der, ingen endring av det, da har vi absolutt våre rettigheter, 
like mye rett som noen. Våre forfedre sto for det. Men hva har vi gjort? 
Vi har brutt alle konstitusjonelle lover som de kan bryte, og snart har vi 
Verdenskirkerådet, som alle kirker og kirkesamfunn er invitert inn i, og Djevelen 
har kommet inn og lager verdslighet og alt mulig i lokale kirkemedlemmer og så 
videre sånn, og store menigheter, og klasse, og samfunn, når den lille gamle 
menigheten er fortsatt der nede og blir født på ny i et rot, slik som enhver fødsel 
er, de betaler fortsatt prisen, fortsetter å komme ned og dø ut til selv, og 
oppfører seg på samme måte som de gjorde da de første ble født det på 
pinsedagen, samme type menighet som der tilbake ...  
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De vil bli lukket ned og stengt ute under Verdenskirkeforbundet. Det blir en 
boikott slik som i en fagforening eller noe slikt. Enten kommer du inn, eller så går 
du ut. Dyrets merke er i gang i dag, og Guds Segl er Den Hellige Ånd. Å avvise Den, 
er dyrets merke.  
(Så alle som forkastet Den Hellige Ånd, de fikk dyrets merke.) 
 
Alle som ser den Hellige Ånd, at du er ment å skulle motta den, og ikke gjør det, 
automatisk tar du da dyrets merke; fordi det bare finnes to klasser som eksisterer: alle 
som ikke hadde Guds Segl, hadde dyrets merke. Så å motta Guds Segl er å motta 
Den Hellige Ånd. Å avvise Den, er å ha dyrets merke. Det er det hele. Det er nøyaktig 

rett.  
 
Spørsmål og Svar om Dyrets Bilde 54-0515, 34 Og nå, la meg få dette om igjen 
mens vi ... Nå, det var noen som spurte meg i dag; to-tre ganger har jeg blitt spurt om 
det: 27. Brother Branham, når vi taler om dyrets merke, tror du ikke at de vil 
tatovere et nummer inn i hodet ditt, eller tatovere noe på hånden din? Nei, sir. 
Ikke se etter det. Det blir en boikott, absolutt.  
 
Så selve boikotten er dyrets merke. Hva du gjør med boikotten, enten gir du etter for 
den, det er dyrets merke, eller så gir du ikke etter for den, og da dør du. Men du har 
ikke dyrets merke.  
Hør nå nøye etter, han sa at dyrets merke vil være selve boikotten.  
 

Ingen mann kunne kjøpe eller selge hvis ikke han tilhører kirkeforbundet. Det er 
sant. Det vil komme som en forening, som organiserer tingen, bringer den ned, 
organisert religion. Merk dere mine ord; Det er ikke langt unna. Og dere vil se 
det, hun er rett rundt hjørnet. Grunnen til at du ikke vet disse tingene; Du er her 
hjemme hele tiden. Følg med meg en gang over til disse landene hvor 
katolisismen har styringen, og se hva som skjer. Broder, de forteller dem alle de 
tingene som de skal gjøre og hva de ikke skal gjøre.  
Så, Brother Branham sier: Se, du vet ingenting om det, fordi du ikke har sett det. Du 
har ikke reist så mye. Men reis sammen med meg.  
 
Hør, jeg har blitt invitert til å tale i mange land, og i noen av dem sa de: "Dere er ikke 
blitt anerkjent av regjeringen, så vi må først få et brev fra en stor kirke som er anerkjent 
av vår regjering. Og jeg sa: "Glem det. Jeg kommer ikke.» Da jeg var på Filippinene, 
der hadde de en liste over kirker som hadde kommet sammen for å danne en 
organisasjon som ville gi dem anerkjennelse av deres regjering, og jeg sa: "Hold dere 
unna det, det er en felle av djevelen." 
 
Dere her i dette budskapet, faller rett i hendene på hva Guds profet advarte oss mot. 
Hold dere unna de greiene. 
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Bare en gang til Herre 63-0628A, 62 Så kommer det til hans tanke, noe oppsto. Jeg 
tror Gud gjorde det. Å, hvis det bare kunne skje på denne campingplassen. – Det er en 
mulighet. Det er en mulighet for at Gud tilgir. Det er en mulighet. Vi har ikke lenge 
igjen til å bo her. Vår tid er i ferd med å renne ut. Verdenskirkerådet overtar landet. 
Det vil forene seg med katolisismen. Vi fikk mannen inn der helt nøyaktig. Ønsket at 
jeg hadde tid til å gå inn i det, for å vise deg at denne nasjonen er akkurat som Israel. 
De kom inn i et fremmed land, drev ut okkupanten og arvet landet. Det var det vi 
gjorde. Israel, de hadde den første mannen, store menn, slike menn som Josva, slike 
menn som David, som Salomo; Men til slutt kommer det en mann på tronen, en Akab, 
en frafallen.  

 
Det er veldig morsomt. Til og med ordet, overløper. Er det noen som husker det? 
Overløper. Du vet hva Obamas navn var som ble gitt til ham av Secret Service? 
Overløper. Så vi har vår overløper.  
 
Vi hadde store menn, en Washington, en Lincoln; Men hva har du gjort nå? Nettopp 
det som vi kom hit for, for frihet, dere har nå satt det inn i Det hvite hus, fordi dere 
tenker mer på deres politikk enn dere gjør på Kristus. Helt riktig. 
 
Dere vet at Obama innrømmet det. Han sa: Min religiøse tro, min muslimske tro, å, jeg 
mener min kristne tro. Hvem her inne ville gjøre en slik feil? Jeg mener, jeg har hatt et 
slag. 
Jeg ville ikke gjort den feilen. Så, hvis jeg ikke ville gjøre den feilen, tror du noen av 
dere ville gjøre dette. Jeg tror ikke du ville gjort den feilen. Du sier, vel, jeg er muslim. 
Nei, du er ikke muslim. Du er en kristen. Greit. Så det ville ikke være en flip av 
munnen. Å være en kristen var et skalkeskjul. Han er virkelig en muslim. 
 
Restaurering av Brudetreet 62-0422, 201 Bibelen sa at Han ville brenne hennes barn 
med ild. Hvor mange vet det? Bibelen sier det. Vel, Bibelen sa at hveten og ugresset 
ville vokse sammen til den siste dag, da ville han binde sammen ugresset (Er det 
riktig?) først, og brenne dem. Og hveten skulle gå til låven. Er det riktig? Ugresset 
binder seg sammen inn i en organisasjon: Verdenskirkerådet, for en 
atombrenning.  
Helt riktig. Men menigheten gjør seg rede til å gå til låven, likeså sikkert som 
verden, i en bortrykkelse, for den frie kvinnen vil ikke være arving sammen med 
trellkvinnen.  
 
Som jeg sa i morges, at den russisk-ortodokse patriarken, som er den opprinnelige 
katolske kirken, samler allerede de afrikanske kirkene sammen for å bekjempe 
LGBTQ-isme og agendaen til den kommunistiske romersk-katolske kirken og hennes 
amerikanske og europeiske partnere. 
 
Så det skjer allerede. Vi ser det skje. Så igjen, hva ser vi etter? Vi ser etter det 82. 
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tegnet, Oppstandelsen. Og jeg skal vise dere neste uke at vi er allerede i gang. 
Oppstandelsens ånd er allerede i deg. Du er rettferdiggjort. Alle de som han forut 
kjente, rettferdiggjorde han. Alle de som han rettferdiggjorde, har Han helliggjort. Og 
alle de som han har helliggjort, har Han – (fortid) – herliggjort. Du er det allerede, ditt 
herliggjorte legeme bare venter. Det sitter der rett ved siden av deg, søster Gail. Han 
sitter rett ved siden av deg. Jeg vet ikke om du faktisk kan flytte over til en stol og sitte 
på den. Men det er der i en annen dimensjon. Men det er så nært.  
 
Broder Don er her. Han sitter rett der. Men du ser ham ikke. Dere vet, han er en del av 
oss. Han er sammen med oss. Og vi forstår bare ikke den dimensjonen som han har 
gått til. Men han er her, greit. Jeg mener, de to søstrene der oppe, søster Green og 
søster Graham. Bror Don så dem. Husker du hvor lenge siden at det var i drøm? Men 
det har gått omtrent to år eller så. Uansett. Og de sa til ham, åh, det er litt rart å se deg 
her. Og han sa, vel, broder Branham sa, Dere vil bli overrasket over hvem som kom 
over. Vel, vet du hva? De døde først. Greit  
Søster Deli Green og deretter søster Mary Graham. En døde for ett år siden og en 
døde for 1/2 år siden. De døde begge to. De var begge over i den dimensjonen. Og 
gjett hva? 
De ventet begge på broder Don. Og de møtte ham, og jeg er sikker på at de sa akkurat 
det som han fortalte, fordi Gud viste broder Don i en liten forhåndsvisning hva som 
skulle skje. 
xxxxx 
Og han forsto ikke drømmen på den tiden, sa han, fordi de var i live da han sa det, de 
var ikke engang syke da han sa det. Og da visste han ikke om det. Han tenkte bare at 
vi alle kanskje skulle gå sammen, og de ser ham der. Og nei, de var der og ventet 
allerede på ham. De var allerede i posisjon til at broder Don skulle gjøre seg klar til å 
dra hjem. Og så gjorde han det. Og gjett hvem han møtte? Han møtte søster Graham 
og søster Green. Du ser hvordan Gud virker alle ting ut til Sin ære.  
 
Hvorfor gir du broderen drømmer? For å forberede ham. For tre år siden var broder 
Don klar til å bli tatt fra oss. Men han måtte få orden på noen ting med Herren. Ikke det 
at han var feil, men jeg skal fortelle deg hva det var. Når din ånd og Guds Ånd sier to 
forskjellige ting, vel, faktisk sier de det samme. Jeg vil hjem, og jeg vil ha deg hjem. Så 
sa han, vel, hvis en vil ha meg hjem på denne måten, da skal jeg dra hjem. Han sa at 
du tok feil, rett der. Du skjønner, du må vente, og finne ut hvordan han vil at du skal 
dra hjem. Akkurat som David. Du kjenner David med arken sin. Han sa: Herren ønsker 
at vi skal returnere arken tilbake. Det er Herrens vilje.  
 
Så jeg antar at vi bare legger det på armene til dere brødre. Kom bort hit og ta tak i 
det, og de ble slått og de døde, og David sa, hva er galt? Han sa at du ikke gjorde det 
på min måte. Det er på levittenes skuldre.  
 
Brother Vayle var sammen med Brother Branham i New York, og de hadde møtet der 
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oppe, store bannere, vet du, William Branham, evangelist. Og så satt han i rommet og 
ventet på å bli ropt ut. Og møtet ble holdt og alle dro hjem. Og de sa: "Å, beklager 
broder Branham, vi hadde bare ikke tid til å ta deg inn." Og han ble veldig motløs. 
Broder Vayle sa: "La oss dra nytte av dette. La oss bare gå utenom forkynnerne.» Det 
høres bra ut, ikke sant? 
La oss omgå forkynnerne. Og vet du hva han sa? Han sa: "Nei, det må være på 
levittenes armer." Faktisk, sa han, "Guds vei er gjennom forkynnerne." 
 
Med andre ord, Guds vei var gjennom levittene, på levittenes skuldre for å returnere 
arken. Så jeg må gå Guds vei. Så han var følsom for de ting som er av Gud.  
 
Restaurering av Brudetreet 62-0422, 160 Herren sa til Mika: "Jeg må sende Akab 
ut dit, få dem til å si det, for å sende Akab ut dit for å få Elias’ ord til å skje." Gud 
måtte la kommunismen reise seg. Hva gjorde den? Så kjørte den alle disse 
likhusene sammen og laget en sammenslutning av kirker, for å slå seg sammen 
for å lage et bilde av dyret, akkurat det som Hans Ord sa skulle skje. Ikke bekymre 
deg for det. Du ser på tingen, den blir dannet under den. Det vil si... Um.  
 
Frøets Tegn i Endetiden 62-0319, 60 Roma vil regjere. En sammenslutning av 
kirker, sammen med katolisismen, vil binde den sammen, og rett der har du den 
herskende makten. Bibelen sier det. Det er frøet som ikke kan svikte.  
 
Så hvis det er i Guds ord, da må det bli oppfylt, og vi er midt inne i det til å se det skje. 
Og Gud tolker sitt ord ved å få det til å skje. 
 
Du skjønner, det er derfor jeg i morges sa at vi ser dette hvor den katolske kirke må 
tilslutte seg kommunismen. Og likevel må vi også se på dette andre, som sier at den 
katolske kirke vil forene seg sammen med den protestantiske kirken og bekjempe 
kommunismen. 
Og jeg tenkte, hvordan kan du forene deg med kommunismen på den ene siden og 
bekjempe dem på den andre siden? Vel, vi så at de faktiske kirkene som kom sammen 
med katolisismen, faktisk kjempet mot kommunismen på 80-tallet. Og paven dro til 
Polen, og alle disse kommunistiske nasjonene forlot kommunismen, og ble kristne 
nasjoner. Russland ble en kristen nasjon.  
 
Kommunismen var borte bortsett fra en ting; den var fortsatt der i en frøform i USA. Og 
broder Branham sa at hele denne nasjonen bare er dekket overalt med den 
kommunistiske ånden. Så da kommer pave Frans, som er den nåværende paven, og 
han er kommunist. Og da, nå har den katolske kirke og kommunismen slått seg 
sammen. Så jeg hadde det baklengs. Ser dere, når du prøver å finne ut av det, bare la 
Guds gjøre det rette i sin tid. Jeg hadde en forståelse. Det var 2 forskjellige hendelser. 
Husk at jeg sa at vi pleide å tro at det er én hendelse, nå er det to. Jeg hadde to 
hendelser, men jeg var ikke klar over at Johannes Paul hadde sluttet seg til katolikkene 
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og alle Verdensrådets kirker, og de kjempet mot kommunismen den gangen, og de 
beseiret den. OK, det er en allerede ferdig. Nå har pave Frans blitt kommunist, og han 
gjør sin LHBT og alle disse andre tingene. Så hvis det er Guds ord, da må det bli 
oppfylt. Og vi er midt inni det til å se skje. Gud tolker alltid sitt ord ved å sørge for at det 
skjer. 
 
Jeg så ikke ordentlig på det. Jeg så at det var to hendelser, men jeg fikk dem reversert. 
Det er bare dette å være et menneske. Men Gud viste det til oss denne morgenen. 
Han stoppet meg midt i en preken, korrigerte meg foran dere alle og sa: Det har 
allerede skjedd. Nå ser vi dette andre skje. Så priset være Herren. 
 
Spørsmål og svar COD 59-0628E P:73 Så sprutet dragen vann ut av sin munn for 
å føre krig mot resten av ætten. Det skjer når den protestantiske kirken under 
Verdenskirkerådet, som er dyrets bilde, som nå blir dannet ... Og det vil bli en 
boikott over alle menigheter, som er lik denne. Som at vi befinner oss i en stor 
skattesak akkurat her nå, en tvist, prøver å si at vi ikke er en menighet, og vi har 
fått grunnlovsfestede rettigheter til å si at vi er en menighet. Så lenge 
Grunnloven står der, ingen endring av det, da har vi absolutt rettighetene, like mye 
rett som noen.  
 
Og så har jeg et lite bilde her av våre grunnleggere, og de ser at grunnloven har blitt 
revet i stykker. 
Men vi har allerede vært vitne til at domstolene bryter ned vår grunnlov til et punkt hvor 
vi ikke har en rett til å samles, de kaller det en konspirasjonsteori, eller en dissens, et 
opprør. Vi trenger ikke et opprør; Vi trenger en oppstandelse. 
 
Han fortsetter: «Våre forfedre sto for det. Men hva har vi gjort? Vi har brutt alle 
konstitusjonelle lover som de kan bryte, og snart vil Kirkenes Verdensråd, som alle 
kirker og kirkesamfunn er invitert inn i, og Djevelen har kommet inn og lager 
verdslighet og alt mulig i lokale kirkemedlemmer og så videre sånn, og store 
menigheter, og klasser, og samfunn, mens den lille gamle menigheten fortsatt er der 
nede, blir født på ny i et rot som enhver fødsel er, de betaler fortsatt prisen, kommer 
fortsatt ned og dør ut, oppfører seg på samme måte som de gjorde da de første ble 
født på pinsedagen, samme type menighet der nede ... De vil bli lukket og utestengt 
under Kirkenes Verdensråd. Det blir en boikott slik som i en fagforening eller 
noe. Enten kommer du inn, eller så går du ut.  
 
Nå, John Adams har sagt: "Vår grunnlov ble laget bare for et moralsk og religiøst folk. 
Det er helt utilstrekkelig for noen annens regjering.» 
Vel, vis meg i dag hvor du har dine yngre mennesker, og de sier bare, vel, jeg trenger 
ikke å høre Guds røst. Du vet, jeg har følelser. I dag er jeg en mus. 
I morgen skal jeg være en katt eller kanskje neste uke vil jeg være en hest. Jeg sier 
dette. Du er en hest, vet du hva. Så bare stopp med det tullet. Det er rent tull. Gud 
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skapte oss til mann og kvinne i sitt eget bilde. 
 
Det Første Segl 63-0318, 168 og han rir sin hvite denominelle hest for å forføre 
folket.  
Hør her, hans hovedmål med å ri på en hvit hest var å bedra. Det var religiøst. 
Og han vil erobre hver eneste religion i verden, fordi de alle har gått inn i 
foreningen av kirker og Kirkenes Verdensråd. Og de har allerede fått bygget 
bygningene sine og alt satt rett på linje. Det er ikke én ting igjen. Hvert kirkesamfunn 
sitter rett inn i det, foreningen av kirker. Og hva er det som støtter det? Roma. Og 
paven roper nå: "Vi er alle ett. La oss komme sammen og vandre sammen."  
 
Nå, han sa dette den 18. mars 1963. Vel, gjett hva? Den siste av patriotene. Jeg 
mener, la oss innse det, vi er alle ett. La oss komme sammen og vandre sammen. 
Og jeg leste i morges at paven sa at vi vil komme sammen og vandre sammen og 
arbeide sammen? Vel, Brother Branham sa ikke, arbeide sammen. Men han sa at vi 
skal komme sammen og vandre sammen. 
Så Brother Branham sa faktisk hva paven sa, han bare sa dette er hva de kommer til å 
si. Og han sa det i 1963. Er det ikke rart at dette er 2023, det er 60 år siden. For 60 år 
siden sa han de ordene som skulle komme ut av pavens munn i 2023. 
 
Den siste patriarken i den russisk-ortodokse kirken, som er den russisk-katolske kirken, 
oppfordret alle religioner til å stå sammen som brødre, enten du er muslim, katolikk, 
buddhist eller kristen, til å stå sammen.  
Det er ord tatt ut av munnen hans. Enten du er muslim, katolikk, buddhist eller kristen, 
la oss komme og jobbe sammen. La oss komme og stå sammen, greit. 
Det var det han sa.  
 
En fullkommen Manns Skikkelse 62-1014M, 145 Å, det ser veldig pent ut. De vil 
forene seg for å styre. Det vil styre alle ... Bibelen sier hvorfor: "Og disse dyrene ga 
sin makt til skjøgen" (Ser dere?), forenet seg sammen. Skjønner? Akkurat det 
Bibelen sa de skulle gjøre, det gjør de nå; Det er rett i den prosesjon akkurat denne 
uken. Det stemmer. Det er ikke det at jeg har noe imot katolikker, ikke mer enn 
protestanter. Dere metodister og baptister og mange av dere pinsevenner, når kirkene 
deres har gått rett inn i denne foreningen av kirker, da de fikk bygget det store likhuset 
der i New York av denne foreningen av kirker; det er det samme som FN og ting; de 
prøver å forene hele protestantismen sammen. Nå er katolikkene flinke til det, og 

kommer til å bringe ... Denne pave Johannes den 23., eller 22. (hva det enn er) 
 
Du vet om dette tilbake i 58 til 63, vi kan huske det, fordi jeg var 5 år i 1958, og i 1963 
var jeg litt eldre. Så jeg husker denne paven her.  
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Han prøver på en litt ydmyk måte å bringe all protestantisk tro og katolsk tro 
sammen til en tro: akkurat hva Bibelen sa at de ville gjøre. Der ser du. Og 
protestantene faller fullstendig for det.  
 
Hvorfor? Hvorfor? Fordi de ikke eier de følgende tingene. Kunnskap, Ordet har rett; 
tålmodighet: "De som venter på Herren." Skjønner du hva jeg mener?  
Husk nå at apostlenes trosbekjennelse er hva? Kan noen huske apostlenes 
trosbekjennelse. Du vet at vi tror på én kirke, den hellige katolske kirke. Du vet i 
utgangspunktet og forlatelse for våre synder og alt dette. Vel, protestantene bruker den 
samme trosbekjennelsen. De sier, vel, vi fikk en trosbekjennelse, apostlenes 
trosbekjennelse. Vel, det er ikke apostlenes trosbekjennelse, det er pistolen. Jeg 
mener slik som vår broder Vayle, han kalte dem pistoler som i du vet, som våpen og 
pistoler. 
 
Og som jeg viste deg i morges, så er de sammen nå. Dette bildet er hos 
pinsevennenes ledere. 
 
Du ser Kenneth Copeland, som er en av lederne i pinsemenigheten. Og jeg tror Amy 
White og noen andre mennesker var sammen. Selvfølgelig var hun en av dem som ba 
for president Trump. Så, du vet, alle er sammen. Og så ser vi på denne siden at alle 
metodistene var sammen med paven.  
 
Shalom 64-0119 S: 19 Først beveget Den Hellige Ånd seg ved inspirasjon; Jeg tegnet 

dem på plattformen. Så kom Han selv ned og gjorde sin stadfestelse av det, idet 
månen og lyset går ut, går ut, og til denne Laodikea-alderen som går inn i totalt mørke 
igjen. Og her kommer Han ned og stadfester det i månen, akkurat på den tiden da 
alle menighetene går sammen i en sammenslåing av kirker i en forening. Ikke til å 
undres over at Jesaja sa: "Et enormt mørke er over jorden, over dette folk."  
 
Så der bak i Tabernaklet var det et lys som viste seg, og det viste de syv 
menighetstidene. Det viste at lyset ble mindre og mindre og mindre og mindre. Klokken 
var 02.00 på ettermiddagen. Det er ganske lyst. Vel, så alle gikk for å spise over på 
Blue Boar sammen med Brother Branham og resten av folket, Brother Vayle med ham. 
Men enkelte forkynnere, store menn i dette budskapet, de hang rundt og de sa, la oss 
prøve å kopiere det. 
 
Og så prøvde de å sette bilene sine utenfor for å reflektere lyset, slik at de kunne 
kopiere det de hadde sett, fordi de trodde det bare var fra en bil. De skjønte ikke at det 
var et overnaturlig nærvær av Gud som gjorde det. Broder Collins fortalte meg dette for 
bare noen få år siden. Og jeg kjenner noen av navnene. Jeg vil ikke gi dem ut, måtte 
de hvile i fred, men de er borte. Men du vet, de ønsket også å ha en bokbrenning av 
Menighetstidsboken. Og de kom sammen, og det er omtrent to dusin av disse 
pastorene, og de brente Menighetstidsboken. Og så, det er bare avskyelig.  
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Men vet du hva? Disse mennene hevdet å tro på broder Branham, men de hadde sine 
egne agendaer.  
 
Enhet, Én Gud, Én Menighet 58-1221E, 24 Har du noen gang tenkt på katolisismen 
og at den katolske kirken prøver å gjøre alle personer til katolikker? Det vil ikke gå. Det 
består av et menneskeskapt program. Har du noen gang tenkt på at den protestantiske 
kirken under foreningen av kirker, prøver å tvinge alle disse små kirkene ut? Og det vil 
skje, at du ikke vil være i stand til å gå i kirken med mindre du tilhører foreningen 
av kirker, så små steder som dette vil sannelig betale for det. Men vi har et 
skriftsted som sier: "Frykt ikke, lille hjord, det er din Fars gode vilje å gi dere 
riket." Det gleder vi oss til.  
 
Token 63-1128E P: 72 Jeg prøver å legge press på ditt sinn, venn, at timen har 
inntruffet, at noe må gjøres med det. Vi må gjøre noe. Det er enten inn eller ut; Det er 
alt. Tiden er kommet hvor Tegnet må være der. Hvis dette noen gang ... Hvis denne 
kirken noen gang forventer å forbli i live til Jesus Kristus kommer, da må Tegnet 
være her. Det er det hele. Hvis døden ikke gjør det, vil den ta dødsmerket. Og 
snart, det er i kongressen akkurat nå, den store maskinen satt opp for å få alle 
kirker til å komme inn i den foreningen av kirker. Og du skulle virkelig ha Tegnet 
skinnende. Men tiden er kommet for en utvandring. Og denne gangen skal vi til et lovet 
land, løftet om evig liv. Dette Tegnet viser at Jesus Kristus ... Den Hellige Ånd viser at 
Jesus har oppfylt alle krav for oss, at vi er, i vår natur, falne Guds sønner. Og vi har 

ingen makt inni oss. Vi har ikke noe liv inni oss. Vi er en fallen rase av mennesker, fra 
Adam. Men når vi kan vise Tegnet, at Ordet og vi er blitt det samme, det viser at 
Jesus Kristus oppfylte kravet for vår synd og død, og har vist frem sitt Tegn i oss. Å, så 
enkelt det kan være.  
 
Han viser oss dette Jesu Kristi medisinske krav for synd og død idet Hans Tegn blir vist 
frem sammen med oss alle. Hvor enkelt det kan være. 
 
Nå her er hva jeg vil vise deg, dette er en overskrift fra et av nettstedene der ute, det er 
faktisk en nyhetsside. Det står: Mormon Kirken Står Bak Bill og Støtter Homofile 
Ekteskap.  
 
Mormon Kirken Står Bak Bill og Støtter Homofile Ekteskap 
 
Legg merke til at kirker engasjerer seg i politikk. De utøver sin stemmerett. 
OK, de kommer sammen med politikerne.  
 
Daniels Syttiende Uke 61-0806, 93 Nå skal jødene og romanisme, protestantisme 
(det vil si den sovende jomfruen) forener seg sammen i form av denne Foreningen av 
kirker. Og det vil være slik som Jesus sa i Matteus 24 og i Åpenbaringen 13:14. La 
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oss få Åpenbaringen 13:14 og se hvordan ... Jeg hadde det merket av her nede for å 
se hva--13:14. Greit, sir. Og forfører dem som bor på jorden ved hjelp av de 
mirakler som han hadde makt til å gjøre ... (Forener sine kirker,) ... foran... sier - ... 
foran dyret, og sier til dem som bor på jorden, at de skulle lage et bilde av dyret 
som hadde det dødelige såret ved sverdet, og levde. Nå vet vi uten enhver skygge 
av tvil hvem dette dyret var, denne makten som hadde det dødelige såret, og som 
levde. Det var da det hedenske Roma ble knust og det pavelige Roma tok sin plass: da 
den hedensk makten ble knust og pavemakten tok dens plass.  
 
Vel, hva med når det pavelige Roma blir knust? Når Putin sender en atombombe på 
dem, da kommer folk til å tenke, Å, bra, dette er en flott ting. For vet du hva? Vi er ikke 
redde for metodene og dåpen og hva som helst. Det bør dere helst være, fordi de er 
det bildet du ser. Så du vet at de kommer til å ta over. 
 
Å Høre, Motta Og Handle 60-0607, 59 De er ved veis ende. Vitenskapen er ved veis 
ende. Å, moralen er ved veis ende. Morskap og kvinnelighet er ved veis ende. Kirken 
er ved veis ende. Den kjødelige kirken er på vei rett mot en forening av kirker. Det 
er helt riktig.  
 
Herre, Bare En Gang Til 63-0628A, 64 Det er slik det må skje, og vi fikk det akkurat 
der nå. Og her er vi, organisasjoner, med dyrets merke over oss, akkurat som det 
første dyret, et bilde av det, en forening av kirker, en forening av makt. Og de laget et 
bilde for dyret, slik at han kunne tale, og det gjorde det samme som det første dyret 

gjorde før det. Rett i vår klynge" ...  
 
Innflytelse Av En Annen 62-1013, 54 Jeg forstår at alle som ikke vil være enige og 
komme inn i den internasjonale avtalen om dette fellesskapet som de prøver å danne, 
for å sette og forene alle kirker sammen, foreningen av kirker, slik at alle som ikke vil 
komme inn og forene seg med det, de gjør dem til en liten provins; de kommer til å 
sende dem til Alaska. Du kan like godt gjøre deg klar for kaldt vær, fordi det ser ut 
som det kommer. Så, for en skam.  
 
Og jeg viste deg bilder av den FEMA-leiren som er laget for bare 500.000 mennesker. 
Men de sa, vel, vi kan få inn så mange som 2.000.000. Jo, de vil ha overbefolkning. De 
vil ha fire ganger så mange mennesker der. Og folk vil dø av dysenteri og alt annet.  
 

Det Talte Ord Er Den Originale Sæd 62-0318E, 183 Husk at klinten og ugresset, skal 
samles sammen og bindes i bunter. Er det riktig? Dette har allerede skjedd. Den 
frafalne organisasjons-kirker er bundet tettere enn de noen gang har vært bundet. De 
er samlet inn i Kirkenes Verdensråd, klare for Guds domsild. (Jeg skrev aldri dette; 
Jeg føler at Han gjorde det.) Pinsevenner er fulle av det såkalte... det samme som 
dem ... Hvete-Ordet vil bli samlet en dag etter at de drar til Mesterens ...  
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Herre, Bare Én Gang Til, 63-0628A, 63 Og før du vet ordet av det, akkurat nå er den 
protestantiske kirken bedt om å forene seg med den, og alle organisasjoner vil gå rett 
inn i Kirkenes Verdensråd, og der er du fanget. Vi lever av skattepenger som vil bli 
utbetalt om førti år fra i dag. Nasjonen er blakk. Hvor er den? Og vi har sett at de 
legger 0 interesse på det. Hvem har pengene? Vi har dem ikke. Våre gjeldsbrev er ikke 
gode.  
 
Vi må ha gull. Hvem har det? Den katolske kirke. Hva skal de gjøre? Før disse 
whiskyhandlerne og alle disse store innehaverne og aksjonærene noen gang vil gi det 
opp, da vil de absolutt selge seg ut, og kirken vil låne nasjonen pengene. Og hva 

den vil gjøre, den vil selge sin fødselsrett rett inn i katolisismen. 
 
Så hva skal du da gjøre? Amen. Der er verdens gull, dem og jødene, og det er pakten 
han inngår med Israel. Se, dere bibellesere kan lære det i deres menighet. Du 
skjønner, jeg bare viser deg at jeg tror den samme tingen.  
 
Nå, det er interessant at du ser at profeten bare var en såmann, men han så på sæden 
i Bibelen og viste oss sæden i denne generasjonen. 
Nå ser vi at denne sæden har blitt en realitet, og vi forstår faktisk nå hva han sa. Men 
den gang var det en gjetning, har han rett? Tar han feil? Men alt hva du måtte gjøre er 
som broder Vayle sa, jeg satt der, og broder Branham sa: "Ropet er budskapet." Han 
sa, jeg tenkte: "Det er den sprøeste tingen som jeg noensinne har hørt." 
Og så talte en røst til meg og sa: "Når tid har han noen gang tatt feil?" Og han sa: "Det 
har han ikke." 
Ropet er et budskap, sammen med en stadfestet profet som sier noe. Du tror det og 
kaster bort din egen idé. 
Du tror hans. For det er ikke hans. Det er bare, Så Sier Herren, det er Gud. 
 
Tegn på Endetidens Sæd 62-0319, 61 Nå, se i dag. Inviterer ikke denne nye paven 
alle de protestantiske kirkene inn? Går de ikke inn? Hva med pinsevennene? Den 
samme tingen; Verdenskirkerådet. Der har du det. Den såingen må skje. Dette må 
skje. Det må modnes. Det er på tide at den modnes.  
 
Det Talte Ord Er Den Originale Sæd 62-0318E, 194 Vi er ved endetiden. Sæden er 
blitt sådd nå; Senregnet er iferd med å komme frem. Husk at det vil være slik en 
kirkelig samling ganske snart; Det blir kjempefint. Og de vil bringe seg sammen inn i 
denne foreningen av kirker, og da vil en slik kirke som vår, bli satt ut av drift (så 
vidt som de vet). Det er på den tiden at Jesus vil komme til syne, og han vil vise hvem 
som er brud og hvem som ikke er det.  
 
Og dette er der allerede. Branham Tabernakel har blitt avstengt av styresmaktene, og 
spiller bare lydbånd. De har ikke hatt et møte på 3 år. Hvorfor? For å oppfylle profetien. 
Men djevelen er så slu med hvordan han gjorde det. 
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Det Talte Ord Er Den Originale Sæd 62-0318E, 9 Det vil blir som en fagforening, en 
boikott. Alle slike steder som dette vi har her, vil bli lagt ned. Og du vil ikke kunne 
tale med mindre du har en tillatelse eller en lisens fra denne foreningen av kirker 
til å holde et møte.  
 
Vel, de tillater ikke engang noen andre å tale, bortsett fra broder Branham på lydbånd. 
Så de oppfyller allerede det han sa der.  
Tror du ennå at dette er inn i fremtiden. Jeg skal fortelle deg at styresmakter rundt om i 
verden allerede har denne typen kontroll. Jeg har hatt mange møter hvor de mindre 
kirkene måtte be de større kirkene om å signere for at jeg skulle få komme til deres 
land. Og jeg sa: "Glem det. Jeg kommer ikke." Det er senere enn du tror. 
 
Israel i Egypt 53-0325 De kommer til å ha en forening av kirker. Church of Christ i 
Amerika har allerede blitt forenet med alle sine kirker, og de kommer til å ha en 
hindring her en dag som vil stenge ute, for å bekjempe kommunismen, som vil 
koble opp med katolisismen, med den protestantiske kirken og den katolske 
kirken sammen. (Denne såingen er allerede ferdig; denne paven og de protestantiske 
kirkene er allerede kommunistiske. Det gjorde de allerede under pave Johannes den 
andre ok nå, og denne paven her, Frans er kommunist.) Og de kirkene som skiller 
seg ut for sannheten, og vil komme bort fra det dogmet som de har, vil bli 
forfulgt.  
Dyrets merke, Guds segl, det oppgjøret vil snart komme. Og, broder, hvis det ikke er 

inne der, da vil du bli lurt like sikker som verden, fordi det vil se så fint ut. Du vil si: "Nå, 
hvis kommunismen ble skapt for verden, vel, la oss gjøre en annen avtale, og 
bringe sammen alle kristne, og kristne verden på ny." Og det ser så bra ut, folk vil 
hoppe inn i det. Skjønner? De vil forene sammen kirkene, og bringe, prøve å gjøre 
kristendommen til én enhet. Og Bibelen sier i Åpenbaringen, at han gir sin makt og alt 
sammen, at han skapte et bilde for dyret og utøvde all den makt som dyret gjorde før 
ham. 
 
Dyrets merke - 54-0513 Nå, hvis dere vil gi meg en kveld til, hvis Gud gjør det, da vil 
jeg bevise for dere at kommunismen arbeider rett i hendene på den allmektige 
Gud for å ødelegge den romerske ... Og husk, jeg sier dette som Guds profet: Det 
russiske imperiet vil slippe en slags atombombe over Vatikanstaten og ødelegge 
den på en time. (Nå, det trenger ikke å være en stor atombombe, det trenger ikke å 
være en Satan 2. Det kan være en taktisk atombombe. En taktisk atombombe vil 
sprenge alt innenfor en radius på en kilometer. Det er det en taktisk atombombe vil 
gjøre. Så det kommer til å bli gjort, og vi kommer til å se det. Det russiske imperiet vil 
slippe en atombombe av noe slag over Vatikanstaten.) SÅ SIER HERREN. Og Bibelen 
sier at Gud tok disse grusomme menn og la dem i sine hender, og de ble redskaper i 
Hans hender for å oppfylle Hans vilje, og for å bringe tilbake til henne nøyaktig hva 
som skulle komme til henne. Det er nøyaktig rett. Det er Ordet.  
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Nå, vi viste igjen denne patriarken for den østlige ortodokse katolske kirke som talte 
der til de afrikanske mennene, og deres ledere.  
Det som patriarken i den russisk-ortodokse kirken ønsker å gjøre, er å kjemp mot det 
gudløse vesten. Og gjett hva, det er Vesten som har sluttet seg til paven i Roma, inn i 
en gudløs kommunisme. Men de er kristne, såkalte. De vil bekjempe det. 
 
Guds Segl 54-0514 Husk hva dyrets merke er: ikke kommunisme. Dyrets merke 
kommer fra Roma, bringes over hele verden: katolisismen med protestantismen 
sluttet seg til den, en organisert religion. Og de kommer til å forene kirkene, helt til hver 

eneste kirke må bøye seg for den tingen, 
 
Spørsmål og Svar, Dyrets Bilde 54-0515 Og kommunismen, fant vi ut, var ikke den 
antikrist som Jesus snakket om. Kommunismen er ikke en nasjon som Russland; 
Kommunismen er en ånd. Amerika er spist opp av det. Det er i kirkene; det er i 
folket; det er i virksomheter; Det er overalt (kommunismen, ånden av det). Det er 
i skolene; Det er i hjemmene, overalt.  
 
Så vi har snudd roller. Russland er nå en kristen nasjon, og vi er nå en kommunistisk 
nasjon. 
  
Ti Jomfruer 60-1211M Og over i dette landet laget de et bilde: et forbund av 
kirkesamfunn samlet sammen, 

 
Nikolaittene kom sammen og denominerte seg selv; og til slutt vil de forene dette 
brorskapet, ikke å komme inn som katolikker, men de vil bli forenet sammen som 
et brorskap for å prøve å utrydde kommunismen. Og Bibelen sier at Gud reiste opp 
kommunismen for å være en hevner på nasjonene for det de har gjort mot Guds barn. 
Og det er det som de gjør. 
 
Ditt Hus 61-0808 Det var kommunisme, fascisme og nazisme. De var ånder. 
Kommunismen er en ånd. Den kommer på deg. Skjønner? Det er en ånd. 
 
Talte ord opprinnelige frø - 62-0318E Frykt aldri for kommunismen. Kommunismen 
arbeider bare i Guds hender. 
 

Restaurering av brudetre - 62-0422 Frykt ikke kommunismen; du skal frykte 
katolisismen.  
 
 

Så da vil vi bare bøye hodet i et bønnens ord. Nådige Far, vi takker deg, Herre, for vår 
avslutning av tjenesten og begynnelsen på det nye. 
Og Far, vi ber bare, Herre, at du vil være med oss og at du vil lede oss inn i alle ting. I 
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Jesu Kristi navn, Amen. 
 
 
 


